



# SCHOOL OF THE NATIONS

## K1 ADMISSION PROCESS

### Important note

All applicants for K1 must have been registered with the DSEJ through the “Central Registration for Children Entering Kindergarten for the First Time” between Jan 6 -20.

The School will not accept any requests for K1 admissions outside of this channel and is no longer accepting applications.

### June 15

Results will be announced on the school’s website and the DSEJ website.

### June 15 - 17

Parents must confirm their choice of school on the DSEJ website.

### April 24 , 25 & 27

Visit the school to confirm the interview time and pay the application fee of MOP\$1,000.

Office hours:

April 24	9:00 - 16:30
April 25	9:00 - 12:00
April 27	9:00 - 16:30

### June 18 - 20

Pay non-refundable and non-transferable deposit to reserve K1 seat.

### June 22

The school will announce waiting list students.

### May 4 -7

Attend the interview day.

Parents should arrive with their child at least 25 minutes prior to the scheduled interview time for registration. Parents will be required to complete a short questionnaire after registration. Children will be taken in groups for activities where they will be observed. One parent will accompany the child for this. Following this, parents will have a short interview together with their child.

### From June 22

Waiting list students come to the school and pay non-refundable and non-transferable deposit to reserve the seat.

Interview times may be rescheduled in light of the current health situation.



[www.schoolofthenations.edu.mo](http://www.schoolofthenations.edu.mo)



+853 2870 1759



# SCHOOL OF THE NATIONS

## K1 申請入學程序

### 注意事項

所有K1申請學生必須已在DSEJ（教育暨青年局）進行“幼兒首次入學中央登記”。

學校不接收任何未經中央登記的學生。

### 6月15日

教青局網頁和學校網頁公佈正取生名單。

### 6月15 - 17日

家長於教青局網頁查詢及確認入讀的學校。

### 4月24, 25 和 27日

已登記的學生到校核實資料及繳納澳門幣1,000報名費。

辦公時間：

4月24日	9:00 - 16:30
4月25日	9:00 - 12:00
4月27日	9:00 - 16:30

### 6月18 - 20日

正取生繳納不可退換和轉讓的K1留位費。

### 6月22日

學校公佈候補生名單。

### 5月4-7日

參加面試。

家長和學生至少在分配的時間之前25分鐘到校報到，並完成一份簡短的問卷。學生將會以小組的形式參與一些活動，教師將對其觀察。學生只能有一位家長陪同入課室，活動後老師將與家長及學生進行一個簡短的面談。

### 6月22日起

候補生來校辦理註冊/轉校手續並繳納不可退換和轉讓的留位費。

註：面試措施可能因疫情影響而改期。



[www.schoolofthenations.edu.mo](http://www.schoolofthenations.edu.mo)



+853 2870 1759